

# 主日学家庭反馈单

所罗门王

第4课

所罗门忘记了什么？

写给父母：

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含“牢记神的话语”，一个建议的活动来巩固课程内容，还有一个简短的祷告。参与以上内容并和孩子交流，对你和孩子都会非常有益。



## 所学内容：

在今天的课程中，孩子们学习到，我们需要让自己的生命专注于神，否则就有可能让其他事物悄悄进入，并变得比神更重要。（使用经文：列王纪上 11:4-14）

## 牢记神的话语：



除了我以外，你不可有别的神。 -出埃及记 20:3 (NIV)

本周里跟孩子多练几次这节经文。这不仅会帮助孩子记住这节经文，也会帮助他巩固课堂里所学的内容。

## 建议的亲子活动：



和孩子一起玩经典的配对卡片游戏（记忆配对游戏）。用一副普通扑克牌，将牌成对放置，并全部背面朝上摆放。

游戏规则如下：每位玩家轮流翻开两张牌。如果两张牌的数字相同，玩家就可以保留这两张牌，并再获得一次翻牌机会。如果两张牌的数字不同，则需要将牌重新翻回背面朝上。游戏结束时，拥有最多牌的玩家获胜。

游戏结束后，可以问孩子：为什么在游戏过程中专注于卡片是很重要的？然后再问他/她，为什么在主日学时专注于耶稣也是很重要的？



## 每天的祷告：

亲爱的主，请帮助我记得把你放在我生命的首位。帮助我不要让玩具、电影或运动这些事情变得过于重要。愿我的心始终专注于你。阿们。

## SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

*To parents:*

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



### **What We Learned:**

In today's lesson, children learned that we need to keep our lives focused on God or we run the risk of letting other things creep in and become more important. (Scripture used: 1 King 11:4-14)

### **Words to Remember:**

**"You shall have no other gods before me" Exodus 20:3 NIV**



Practice this verse several times with your child during the week. This will not only help your child to remember the verse, but also it will help to reinforce what he or she learned during class.

### **Suggested Parent/Child Activity:**

Play the classic card game "Concentration" with your child. Using cards from a standard card deck, lay pairs of numbered cards face down. Each player flips over two cards when it is his or her turn. If the numbers match, the player keeps the cards and takes another turn. If the cards do not match, the cards are placed face down again. The player with the most cards at the end of the game wins.



After the game, ask your child why it was important to concentrate on the cards during the game. Then ask him or her why it is important to concentrate on Jesus during Sunday school.



### **Daily Prayer:**

Dear Lord, please help me remember to keep You first place in my life. Help me keep things like toys, movies, or sports from becoming too important in my life. Let my focus always be on You. Amen.